

## Referat bestyrelsesmøde tirsdag d.14.oktober

**Mødedeltagere:** Søren Juul Nielsen(Formand afd.18)  
Alice Nielsen(Næstformand afd.18)  
Helle Antonsen(Referent afd.18)  
Joan Madsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)  
Susan Friis(Bestyrelsesmedlem afd.18)

### **1.Velkommen til.**

Søren bød alle velkommen også vores nye bestyrelsesmedlem Susan Friis.

### **2.Godkendelse af referat fra sidst.**

Referatet var allerede godkendt inden mødet.

### **3.Bordet rundt.**

Vi har nogle beboere som har haft uventet besøg i deres forhaver. Dette er opserveret på overvågningskameraer. Rådet til de involverede er at hvis genkendelse er muligt at de skal henvende sig hos vores nærpolitistation i Krydset.

### **4.Økonomi og gennemgang af regnskab(Status på friheds/aktivitets kontoen/brugt siden sidst).Restbeholdning på kontoer for 2025.**

Der er ikke brugt nogen siden sidste møde. Regnskabsåret 24/25 er afsluttet. Og regnskabsåret 25/26 er påbegyndt pr.1.oktober 25.

Søren tager kontakt til Betinna inde på Ungdomsbo for at planlægge møde ang. regnskab. Da Alice er nyintrådt i regnskabsføring.

### **5.Nyt fra styregruppen.**

Intet nyt.

### **6.Nyt fra festudvalget.**

Det er blevet besluttet at vi flytter vores julefrokost til d.9.januar 2026. Alice laver en invitation som hun præcentere til næste bestyrelsesmøde til godkendelse/gennemlæsning.

### **7.Nyt fra affaldsgruppen.**

Der er kommet tilsagn om at affaldsgruppen fra januar 2026 kan overtage det gamle spejder lookale over på Stengårdsvej.Lokalet skal bruges til projekt **byttebiksen**. Ideen med projektet er at folk kan komme og aflevere deres ting som er for gode til at smide ud.Og tilsvarende bytte til noget andet. Dog ikke møbler. Der er taget kontakt til de nuværende brugere af rummet og aftalt det skal være tømt senest 31.december 2025.

### **8.Festsalen.**

Udlejningen af salen køre rigtig godt.Det ser ud til at der er stor interesse for at bruge salen. Da der er rigtig mange weekender hvor salen er udlejet.

### **9.Fodring af fugle, rotter og hundelorte samt løse og gøende hunde.(status siden sidst)**

Punktet blev snakket igennem vi har dog ikke nogen permanet løsning på problemet.

**10.Forslag til afholdelse af håndtering af Ungdomsbos hjemmeside.(status).**

Der vil i det nye år blive forsøgt med kursus for samtlige beboere vedrørende håndtering af Ungdomsbos hjemmeside. Vedrørende klager/henvendelser i forbindelse med lejemålet.

**11.Nyt fra projekt højbede.**

Projekt Højbede er en vanskelig størrelse. Den tager nok lidt længere tid end først beregnet. Da de fleste fondssøgninger har en behandlingstid på mindst 3-4 måneder. Vi fortsætter fortsat med at søge fondsmidler.

**12.EVT.**

Under eventuelt der gik snakken bordet rundt. Mødet blev afholdt i en let tone som vi plejer.